
ELON MUSK: „VLÁDA JE NAJVÄČŠOU
KORPORÁCIOU S MONOPOLOM NA
NÁSILIE!“ (VIDEO 1min, CZ Titl)
- CZ24 News | 11. prosince 2021

USA: Miliardář Elon Musk tvrdí, že největší krizí lidstva bude depopulace, nikoli přelidnění,
a že „civilizace se zhroutí“, pokud bude porodnost na západě i nadále rychle klesat.

Musk se k tomu vyjádřil během zasedání Rady generálních ředitelů deníku Wall Street Journal.

Přestože se počet obyvatel planety blíží 8 miliardám, otec šesti dětí uvedl, že na Zemi je stále málo
lidí.

„Myslím, že jedním z největších rizik pro civilizaci je nízká porodnost a rychle klesající
porodnost,“ řekl šéf společnosti Tesla a dodal: „Pokud lidé nebudou mít více dětí,
civilizace se rozpadne, pamatujte na má slova.“

Musk se ohradil proti tvrzení, že „populace se vymyká kontrole“, což je časté tvrzení ekologů, a
prohlásil, že pravda je „zcela opačná“.

 

 

Šéf společnosti SpaceX se také pustil do transhumanismu a prohlásil, že trend mezi elitami, které
se snaží žít věčně, bude mít negativní důsledky pro lidskou vynalézavost.

„Myslím, že je důležité, abychom umírali, protože lidé většinou nezmění názor, prostě
zemřou,“ řekl Musk. „Pokud budou žít věčně, mohli bychom se stát velmi zkostnatělou
společností, kde nové nápady nebudou moci uspět.“

Podle Muska je to důležité zejména pro lidi na „velmi důležitých“ bezpečnostních pozicích, aby si
mohli zachovat „dostatečnou duchapřítomnost a kognitivní schopnosti“.

Někteří mohou pochybovat o Muskově odporu k transhumanismu vzhledem k tomu, že vyvíjí
mozkový čip „Neuralink“, který představuje další krok směrem k singularitě, jenž by rovněž vedl k
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technologii prodlužující život pro ultrabohaté.

V dalším momentu rozhovoru došlo na zákon „Build Back Better Act“ , který byl minulý měsíc
schválen Sněmovnou reprezentantů a demokraté doufají, že se jim ho podaří do konce roku schválit i
v Senátu. Legislativa zahrnuje 555 miliard dolarů na investice do oblasti klimatu a čisté energie,
včetně poskytování daňových úlev na nákup elektromobilů.

Musk byl dotázán, co by odpověděl, kdyby mu zavolal prezident Biden a zeptal se ho, co potřebuje od
legislativy.

„Nikdo v Tesle se nezmínil o tom, zda se o tento zákon zajímají, nebo ne,“ odpověděl Musk. „Ve
skutečnosti o tom vůbec nepřemýšlíme.“

„Upřímně řečeno, já bych celý ten zákon prostě zrušil. Nepřijímejte ho. To je moje
doporučení,“ řekl Musk.

Generální ředitel společnosti Tesla uvedl, že mu jde především o nekontrolovatelné vládní výdaje,
přičemž poukázal na téměř tří bilionový rozpočtový deficit země.

„Obecně platí, že pokud nesnížíme vládní výdaje, stane se něco opravdu špatného. Tohle
je šílené. Naše výdaje natolik převyšují příjmy, že je to šílené,“ dodal.

Musk také kritizoval ustanovení o budování sítě nabíjecích stanic pro elektromobily po celé zemi
a označil je za zbytečné.

„Doslova říkám, abyste se zbavili všech dotací,“ řekl.

Musk ale řekl, že by se mohla zlepšit americká infrastruktura, včetně modernizace letišť a dálnic.

Ještě jeden moment stojí za zmínku, Musk prohlásil: „…stát je jednoduše největší korporací s
monopolem na násilí, kde nemáte žádné odvolání. Takže kolik pěněz byste dali takovému
subjektu?“

Momenty z rozhovoru:
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